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Bestyrelsesmøde i Nibe Sejlklub, 16/02-2023

Møde detaljer
Tidspunkt: 16/02-2023 kl. 19.30

Lokation: Hos formanden

Tilstede:

- Bo Bjerrum (formand)

- Peter Staun (bestyrelsesmedlem)

- Morten Lerkenfeldt Sørensen (bestyrelsesmedlem)

- Jesper Kann (bestyrelsesmedlem)

- Gunnar Christensen (suppleant)

- Jens Milters (kasserer)

Mødeleder: Bo Bjerrum

Referent: Morten Sørensen

Fraværende: 

- Kurt Becher (bestyrelsesmedlem)

- Regitse Fuhlendorf (bestyrelsesmedlem)

- Hans Johnny Madsen (bestyrelsesmedlem)

- Jens Jørgen Ørris (suppleant)

Dagsorden for mødet
Nr Emne Ansvarlig
1 Godkendelse af dagsorden og referat.

2 Byggeri
                               Status (Peter)
                                Økonomi (Jens/Bo)
                                Køb af varmepumpe (beslutnings punkt)
                                Maler entreprise
                                El entreprise
                                Arbejdshold
                                Budget til stole.

3 General forsamling.
                                Dato (21 Marts i kulturhuset – pris 1000 )
                                På valg: Jesper, Regitze og Jens – modtager i genvalg ?

4 År’s plan/hjul.

5 Hjemmesiden – hvordan kommer vi videre.

6 Motor til Kegnæs jollen

7 Evt.

8
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Aftalte opgaver fra mødet

Nr Emne Ansvarlig
2 @Morten – check om yderdøren skal tages ud ift lås
2 @Jens – check med RKM om elforsyningen er søgt.
2 @Jens – bestil varmepumpe
2 @Morten – læg opslag på FB for arbejdsgrupper og lav 

samlet opslag med arbejdsopgaver.

 Arbejdsgrupper melder ind når de har behov for opslag og
med behov ift perioder til fælles opslag/seddel

3 @Regitze – modtager genvalg?
@Alle – input til Bo til fmd beretning

5 @Jesper sætter i gang med den ”billige” pakke
@Morten parkerer nuværende hjemmeside

6 @Jens og @Bo tager en beslutning

Aftalte opgaver er markeret med et ”@” hvor de indtræffer i det nedenstående.
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Referat af mødebeslutninger

1. Godkendelse af dagsorden og referat.
Referat fra sidst godkendt

Dagsorden godkendt

2. Byggeri
Status (Peter)

Der er ved at blive sat kloak af. Der bliver lagt gulv I opholdsrummet I løbet af en uge, 

hvorefter vi skal begynde at lave lofte. Der er byggemøde I morgen fredag ligesom der er 

hver 14 dag. Næste ryk for frivillige er 4/5. marts. Lasse Ebdrup vil gerne stå for 

tømrerdelen. 

Malerarbejde venter vi med til efter der er skiftet vindue og huset er lukket af. Ikke mindst 

skal temperaturen være lidt højere. 

Overvej om døren skal tages ud for at genbruge motorlåsen.

Økonomi (Jens/Bo)

Vi har fået et fradrag fra Kimbo på at tage el-delen ud af projektet. Det er montagen I de 

enkelte rum – ikke at flytte tavle og lave ny tavle. Det udgør 27.400.  Ca halvdelen ligger I 

materialer.

Hvis vi selv maler er fradraget godt 72.000 – deri skal vi regne materialer for 1/3. Vi prøver 

at undersøge om vi kan få specialpris på materialer.

Indtil nu har vi uforudsete udgifter for 160.000, men de 104 er for varmepumpen alene. Alt

I alt ikke så slemt.

Vi har fået 95.000 til ny varmepumpe fra Aalborg Kommune – yderligere fonde er søgt.

Nogle stolper I hallen var ikke understøbt og det er fikset. Der skal nok laves nye 

beregninger på statik fra ingeniør der andrager ca 15.000

Alt I alt er vi 118.000 over budget. Hvis vi ikke selv laver eldelen er vi på 135.000.

Vi har mulighed for at søge hos Nibe Elforsyning, men det skal checkes af med RKM om de 

penge kan landes. Jens checker med RKM

Vi søger også Sparekassen Himmerland fonden. 

Hvis begge dele lander er vi med på budgettet igen.

Vi laver selv malerarbejdet. 
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I alt vil det koste 50.000 at få etableret jolleplads, men det er vi nødt til at vente med.

Køb af varmepumpe

Der bliver indkøbt ny varmepumpe – vi forsøger stadig at sælge den gamle fordamper.

Jens bestille den.

Maler entreprise

Vi tager selv malerentreprisen.

Kimbo forventer maling af bygning fra d. 15/5 og fra 27. april

El entreprise

Vi lader kimbo beholde malerentreprisen

Arbejdshold

Lasse B står for tømrerhold.

Morten sørger for at lægge holdenes info op på facebook.

En plan:

Eget arbejde: indvendigt i det gamle hus start marts.

Maling/grunder/spartling af barområdet i det gamle hus og evt ydervægge.  (Gunner)

Montering af vinduer bliver ca 21 /4  (Jesper) – de skal bestilles (Peter gør det)

Udvendige brædder skal males og være klar til montering 11/4  (Gunner)

Morten laver en seddel med en plan

Budget til stole.

Der er forskellige steder vi kan købe stole – 50 stole plejer at koste ca. 10.000.

Behøver vi stole til en start – nej, så vi venter til der er bedre styr på samlet økonomi. 

3. Generalforsamling
Dato (21 Marts i kulturhuset – pris 1000 )

Det gør vi

På valg: Jesper, Regitze og Jens – modtager i genvalg ?

Jens gør

Jesper gør

Regitze er uafklaret

Input til formandsberetning.
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Hver “ansvarlig” I bestyrelsen sender lidt info om deres “afdeling” så hver tager deres del til

GF.

Budget 

Jens og Bo får budgettet lagt online, og alle retter ”deres part” men tænk over hvordan der 

evt kan spares lidt uden det går ud over aktiviteter. 

Jesper påpeger at skolebådene har tendens til at gå i stykker. De har været meget dyre i 

2022. Der er 10 tilmeldte til sejlerskole og hvis vi lukker holdet på det antal, kan vi have 

overskud på bådene og de dage de bruges. På den måde ”overlever” vi 2023 sæsonen. 

4.  År’s plan/hjul.
Bo har lavet start på et årshjul – foreløbig med bestyrelsesmøder og standerhejsning og 

strygning

5.  Hjemmesiden – hvordan kommer vi videre.
Havn/Husejer begynder at bygge ny hjemmeside primo marts.

Jesper præsenterer forslag til hjemmeside i klubmodul og det tegner til at det kan de ting vi skal 

bruge.

Jesper sætter i gang med den ”billige” pakke

Morten parkerer nuværende hjemmeside

6. Motor til Kegnæs jollen
Vi skal bruge motor til jollen for at kunne sætte pælene i. Vi har mulighed for at købe en til 

15.000. Det er en fin pris, men belaster selvfølgelig vores budget. Vi prøver at forhandle den ned

i pris. Bo og Jens tager en beslutning. 

7. Evt

Jesper påpeger at vi skal snakke kontingent for det kommende år.  Sidst besluttede vi at det 

skulle ”indeksreguleres”. I år tager vi 50 på almindelige medlemmer og 25 på ægtefælle. Vi 

stiller forslag om indeksregulering der så kan gælde fra næste år. Vi bør også lufte en mulighed 

for andre medlemsformer. 
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